
Rada Miejska w Młynarach 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

Protokół nr III/2024 

3 Posiedzenie w dniu 18 września 2024  

Obrady rozpoczęto 18 września 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Radosław Kiwilsza 

6. Agnieszka Kościelska 

7. Magdalena Romanek 

8. Piotr Walczak 

9. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary. 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary. 

3. Katarzyna Rynkowska – Skarbnik Miasta i Gminy Młynary. 

4. Karol Jóźwiak – Przewodniczący Rady miejskiej. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury otworzyła 

posiedzenie witając wszystkich zebranych. Na posiedzeniu komisji obecnych było 7 radnych, 

co stanowi kworum do opiniowania projektów uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury przedstawiła 

porządek obrad. 

Radni nie mieli uwag 

 

3. Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach z dnia 19 czerwca 2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z II posiedzenia Komisji budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i 



Kultury w Młynarach z dnia 19 czerwca 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Młynary na lata 2024-2036 oraz o omówienie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 

2024 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2036 i 

zmiany w budżecie na 2024 rok. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury Poprosiła 

Panią Skarbiki o omówienie uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



d) zmieniająca Uchwałę nr LXV/444/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20.03.2024 w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Pani Burmistrz poinformowała, w których miejscach ma zostać zamontowany monitoring. 

Wyjaśniła, że są to miejsca, w których najczęściej dochodzi do aktów wandalizmu. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę nr LXV/444/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 20.03.2024 w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

e) określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu, 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

f) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości komunalnej 

oznaczonej jako część działki nr 58/1, obręb nr 1 Młynary. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Pani ą Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, jakiego trenu dotyczy dzierżawa. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 30 lat nieruchomości komunalnej oznaczonej 

jako część działki nr 58/1, obręb nr 1 Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy. 



 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury poprosiła 

Pani ą Burmistrz o omówienie uchwały. 

Pani Burmistrz omówiła uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

O godz. 14:35 wyszła Radna Pani Magdalena Romanek. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

h) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury omówiła 

uchwałę. 

O godz. 14:37 weszła Pani Magdalena Romanek. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

5. Sprawy różne. 

 

Pani Małgorzata Dzięcioł poinformowała, że zniszczona jest pleksa na przystanku 

autobusowym.  

Pani Burmistrz poinformowała, że pleksa została zakupiona i wkrótce rozpocznie się naprawa 

wiat przystankowych. 

Pani Małgorzata Dzięcioł zapytała, na jakim etapie jest wycięcie drzewa przy przystanku 

autobusowym w Zaściankach. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zostało skierowane pismo do uzgodnienia z RDOŚ i czeka 

na odpowiedź w tej sprawie. 

Pani Burmistrz omówiła współpracę z firmą stawiającą w Podgórzu farmę fotowoltaiczną, w 

ramach której ma zostać wyremontowana, użytkowana przez niech na czas inwestycji, droga 

gminna oraz przełożony chodnik w Podgórzu.  



Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy przewidywane są prace na rowach przy drogach. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że cały czas trwają takie prace i prowadzone są w miarę 

posiadanych środków. Poinformowała, że otrzymała kruszywo od PKP, które przeznaczy na 

remonty dróg. 

Wywiązała się rozmowa na temat stanu jakości drogi asfaltowej w Młynarskiej Woli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o remont płyty boiska. 

Pani Burmistrz omówiła temat remontu płyty boiska na stadionie w Młynarach.  

Wywiązała się rozmowa na temat remontu boiska sportowego na stadionie. 

Pan Radosław Kiwilsza powiedział, że w przyszłym roku w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Młynary zostanie zakupiony defibrylator. Poprosił,  aby Gmina wystosowała pismo 

do Dino i Biedronki z prośbą, czy nie chcieliby zakupić takich defibrylatorów dla siebie, 

który powieszą na zewnątrz sklepu, w zamian za przeszkolenie personelu.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że takie pismo zostanie wystosowane. 

Pani Małgorzata Dzięcioł zapytała, czy gmina może monitorować stan koryta rzeki w 

Zaściankach. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że stan rzek monitorowany jest na bieżąco. Poruszyła temat 

budowy zbiorników retencyjnych. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury zamknęła 

obrady III Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury w Młynarach. 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury w Młynarach 

Agnieszka Kościelska 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


